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Protokół Nr 39/24 

 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które odbyło 

się 13 marca 2024 r. w sali 102 w Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach, al. IX Wieków 

Kielc 3. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:10 i trwało do godz. 13:50. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Obrady prowadziła Agata Binkowska – Przewodnicząca Komisji. 

 

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 - 4 do protokołu. 

 

Ad 1. 

 

Przewodnicząca Komisji Agata Binkowska otworzyła posiedzenie, stwierdziła że jest wymagane 

kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach oraz 

wojewódzkich samorządowych jednostkach organizacyjnych, kontrolowanych przez 

Komisję Rewizyjną w VI kadencji, w przedmiocie realizacji wniosków i zaleceń 

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej w okresie VI kadencji. 

3. Zatwierdzenie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Świętokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach w przedmiocie działalności 

statutowej jednostki w latach 2018-2022. 

4. Zatwierdzenie protokołu kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Świętokrzyskim Centrum Psychiatrii w Morawicy w przedmiocie działalności 

statutowej jednostki w latach 2018-2022. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego za okres VI kadencji (lata 2018 - 2024). 

6. Sprawy różne.  

 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad 2.  

 

Członkowie Komisji otrzymali protokół kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach oraz wojewódzkich 

samorządowych jednostkach organizacyjnych, kontrolowanych przez Komisję Rewizyjną 

w VI kadencji, w przedmiocie realizacji wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji 

Rewizyjnej w okresie VI kadencji. 

 

Wyniki kontroli przedstawiła Agata Binkowska, Przewodnicząca Zespołu kontrolnego, 

zgodnie z protokołem kontroli, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu posiedzenia Komisji. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

 

Grzegorz Banaś, Zastępca Przewodniczącego Komisji zwrócił uwagę na wnioski 

pokontrolne dotyczące utworzenie laboratorium drogowego, które nie zostało utworzone mimo 

zgłaszanych postulatów w tym zakresie przez cały okres bieżącej kadencji.  

 

Tomasz Jamka, Członek Zarządu Województwa przypomniał, że dyrektor Jerzy Wrona 

przedstawił propozycje utworzenia takiego laboratorium, lecz były one niepełne, w związku 

z czym temat wrócił do ponownej analizy w ŚZDW.  

 

Radny Paweł Krakowiak przypomniał, że pomysł powstania takiego laboratorium zrodził się 

kilkanaście lat temu na jednym z konwentów zarządów dróg powiatowych z udziałem dyrektora 

ŚZDW. Idea była taka, żeby stworzyć samorządowe laboratorium drogowe przy współpracy 

z powiatowymi zarządami dróg. Zwrócił uwagę, że chodzi głównie o kontrolę jakości robót. 

Uznał, że z jego usług na pewno korzystałyby inne jednostki samorządu. Ocenił, że wówczas 

można byłoby mówić o naprawdę niezależnych badaniach w toku realizacji inwestycjach 

drogowych. 

 

Radny Artur Konarski zaznaczył, że problem laboratorium drogowego przewijał się przez 

ostatnie 5 lat. Poinformował, że sam miał obiekcje do jakości wykorzystywanych materiałów 

przy realizacji obwodnicy Włoszczowy. Uznał, że przy każdej inwestycji jest potrzebny 

właściwy nadzór.   

 

Barbara Kieres, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich przyznała, 

że nie poznała jeszcze planów powstania laboratorium drogowego przy ŚZDW. Wspomniała, 

że niedawno utworzono laboratorium w Oddziale Kieleckim Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad, ale zaznaczyła że jego powstanie poprzedziła pełna analiza 

przydatności, a środki na utworzenie podmiotu były przeznaczone przez ministerstwo. 

Jednocześnie zwróciła uwagę na konieczność wyasygnowania odpowiednich funduszy na ten 

cel, gdyż realizacja takiej inwestycji wiąże się koniecznością zapewnienia odpowiedniego 

budynku, wyposażenia oraz wykwalifikowanej kadry i zapewnienia dla niej dobrych zarobków, 

z czym na poziomie samorządu jest pewien problem. Stwierdziła, że należy pokusić się 

o stosowną analizę w tym zakresie.   

 

Radny Paweł Krakowiak również zwrócił uwagę na problem zbyt małych zarobków 

inżynierów i osób z uprawnieniami w samorządowych zarządach dróg. Uznał, że problem ten 

może się pogłębiać i doprowadzić do bardzo dużych braków kadrowych, gdyż jednostki 

samorządowe nie są w stanie konkurować z firmami prywatnymi, które oferują znacznie 

wyższe płace dla wykwalifikowanej kadry. Ponadto wyraził opinię, że należałoby zmienić 

strukturę ŚZDW, w której funkcjonowałby pion utworzony z fachowców - inżynierów 

z uprawnieniami, do których zadań należałoby tylko nadzorowaniem inwestycji. Zdaniem 

radnego wymagałoby to poniesienia dużych nakładów, jednak przypomniał o wysokich 

kwotach, które wydawane są na inwestycje z nadzorami.  

 

Dyrektor Barbara Kierys odnosząc się do pomysłu związanego z utworzeniem w ŚZDW 

pionu dot. nadzoru nad inwestycjami, poinformowała, że na takiej właśnie zasadzie 

wykonywane są roboty w GDDKiA, gdzie działa biuro inżyniera kontraktu. Uznała to 

rozwiązanie za bardzo dobre, jednak żeby stworzyć takie rozwiązanie w ŚZDW na pewno 

potrzebne są nakłady finansowe.  
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Grzegorz Banaś, Zastępca Przewodniczącego Komisji w kontekście prowadzonych 

nadzorów nad inwestycjami ocenił, że moda na tzw. outsourcing, czyli korzystanie 

z zewnętrznych usługodawców nie sprawdza się w każdej dziedzinie. Uznał, że należy wracać 

do tego żeby newralgiczne usługi publiczne wykonywać jednak samodzielnie.  

 

Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zatwierdziła protokół kontroli w Urzędzie 

Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach oraz wojewódzkich 

samorządowych jednostkach organizacyjnych, kontrolowanych przez Komisję Rewizyjną 

w VI kadencji, w przedmiocie realizacji wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji 

Rewizyjnej w okresie VI kadencji.  

 

Uchwała nr 33/24 Komisji w tej sprawie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Agata Binkowska poinformowała, że na najbliższą sesję zostanie 

skierowany projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Sejmik wyników kontroli (załącznik 

nr 7 do protokołu). 

 

Ad 3.  

 

Członkowie Komisji otrzymali protokół kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Świętokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach w przedmiocie działalności statutowej 

jednostki w latach 2018-2022. 

 

Wyniki kontroli przedstawił Marcin Piętak, Przewodniczący Zespołu kontrolnego, zgodnie 

z protokołem kontroli, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu posiedzenia Komisji. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 

Paweł Krakowiak, członek Zespołu kontrolnego zwrócił również uwagę na bardzo dobre 

opinie pacjentów na temat opieki sprawowanej w Świętokrzyskim Centrum Onkologii.  

 

Agnieszka Syska, Z-ca dyrektora ŚCO ds. finansowo-administracyjnych podziękowała za 

dobrą ocenę działalności jednostki oraz zadeklarowała dalsze starania w celu utrzymania 

wysokiej jakości usług medycznych.  

 

Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zatwierdziła protokół kontroli w Świętokrzyskim 

Centrum Onkologii w Kielcach w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 2018-

2022. 

 

Uchwała nr 34/24 Komisji w tej sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Agata Binkowska poinformowała, że na najbliższą sesję zostanie 

skierowany projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Sejmik wyników kontroli (załącznik 

nr 10 do protokołu). 

 

 

 

 

 

 



4 
 

Ad 4. 

 

Członkowie Komisji otrzymali protokół kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Świętokrzyskim Centrum Psychiatrii w Morawicy w przedmiocie działalności statutowej 

jednostki w latach 2018-2022. 

 

Wyniki kontroli przedstawił Grzegorz Banaś, Przewodniczący Zespołu kontrolnego, 

zgodnie z protokołem kontroli, który stanowi załącznik nr 11 do protokołu posiedzenia Komisji. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 

Radny Paweł Krakowiak podziękował za pracę całej załodze Centrum. Zaznaczył, że jako 

członek rady społecznej jest świadomy z iloma problemami borykało się ŚCP przez ostatnie 

lata, zwłaszcza problemami finansowymi. Zwrócił przy tym uwagę na bardzo niekorzystny dla 

jednostki okres pandemii covid-19. Podkreślił, że niestety problemy zdrowia psychicznego 

będą się pogłębiać, zwłaszcza wśród dzieci i młodzieży. W związku z tym uznał, 

że w przyszłości trzeba wyjątkowo skupiać się na opiece w zakresie psychiatrii.   

 

Piotr Kiełbowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy 

podziękował za merytoryczną kontrolę oraz dobrą ocenę pracy ŚCP. Uznał, że jest to zasługa 

również jego współpracowników. 

 

Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zatwierdziła protokół kontroli w Świętokrzyskim 

Centrum Psychiatrii w Morawicy w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 

2018-2022. 

 

Uchwała nr 35/24 Komisji w tej sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Agata Binkowska poinformowała, że na najbliższą sesję zostanie 

skierowany projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Sejmik wyników kontroli (załącznik nr 

13 do protokołu). 

 

Pismo dot. inicjatywy uchwałodawczej w ww. sprawach stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad 5. 

 

Przewodnicząca Komisji Agata Binkowska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego za okres VI kadencji (lata 2018 

- 2024), które stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Komisja przyjęła ww. sprawozdanie bez uwag.  

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Agata Binkowska złożyła podziękowania za współpracę 

wszystkim członkom Komisji oraz osobom współpracującym z Komisją w okresie mijającej 

kadencji. 

 

Na koniec Grzegorz Banaś Zastępca Przewodniczącego w imieniu wszystkich członków 

Komisji podziękował Przewodniczącej Agacie Binkowskiej za współpracę.  
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Ad 6.  

 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

                    

Przewodnicząca Komisji  

 

 

      Agata Binkowska 

 

  

Protokół sporządził: Michał Wójcik 

 


